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     PROTOKÓŁ  Nr XV/16 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 27 kwietnia 2016 roku odbytego 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 

 

Na stan 15 radnych na sesji przy podejmowaniu uchwał obecnych było 15 radnych. 

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1000 i  trwały do godz. 1135  

W sesji udział wzięli: 

• Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pani Mieczysława Brzoza –burmistrz Bobolic,  

• Pani Grażyna Wiater – zastępca burmistrza, 

• Pan Krzysztof Dziadul –sekretarz gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

• Pani Bożena Sobańska –- Radca prawny UM 

Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy: 

• Pani Monika Żemojtel – bibliotekarz M-GBP w Bobolicach,  

• Pani Jolanta Stępień – kierownik M-GOPS w Bobolicach,   

• Pani Inga Lewicka – kierownik ŚDS „Odnowa” i ŚŚ „Tafla”, 

• Pani Izabela Helman – dyrektor M-GOK w Bobolicach, 

• Pan Michał Pańczyszyn – Kierownik ZUKiO Bobolice,  

 

Zaproszeni goście:  

•  Sołtysi, 

• Jan Mokrzycki – Radny Rady Powiatu, 

• Kamil Jesionowski – Radny Rady Powiatu, 

• Jarosław Bączkowski – Radny Rady Powiatu,    

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek 

Golas, który przywitał wszystkich przybyłych na obrady.  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 23.03.2016 r.  

3. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 
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4. Sprawozdanie roczne z prac zespołu do spraw przeciwdziałania przemocy w rodzinie za 

2015 rok oraz realizacja zapisów ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie.  

5. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2015 rok.  

6. Podjęcie uchwał  w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2016 rok; 

2) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Bobolice na lata 2016-2030;  

3) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Bobolice; 

4) zmieniająca Uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Bobolice na rok 2016.  

7. Trybuna sołecka. 

8. Trybuna obywatelska. 

9. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.  

10.Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej w Bobolicach                          

z dnia 2 marca 2016 roku.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas stwierdził, że protokół              

z XIV sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 23 marca 2016 roku był wyłożony 

do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Bobolicach w pokoju nr  24, jak i w dniu dzisiejszym 

na sali obrad. Poinformował, iż do chwili obecnej nie wniesiono uwag oraz zaproponował 

przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej w Bobolicach bez odczytywania.  

 

Protokół z XIV sesji Rady Miejskiej w Bobolicach został przyjęty przez radnych 

jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 

Ad. 3. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.   

Sprawozdanie przedstawiła Pani Wiceburmistrz Grażyna Wiater:  

(ostatnia sesja 23.03.2016 r.) 

• Konkurs na dyrektora ZUKiO w Bobolicach. 

Informację na temat konkursu na dyrektora ZUKiO przekazywała Państwu Pani Burmistrz na 

sesji marcowej, ja w dniu dzisiejszym chciałaby Państwu przedstawić i powitać obecnego  

z nami na dzisiejszej sesji nowego dyrektora ZUKiO - Pana Leszka Karbowskiego. Bardzo 

serdecznie witam i życzę aby ten etap Pana kariery zawodowej przyniósł Panu wiele 
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satysfakcji i aby wszystkie podejmowane przez Pana decyzje były trafione i służyły naszym 

mieszkańcom.  

 
• Powołanie dyrektora Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Bobolicach. 

W dniu 21 kwietnia gmina otrzymała z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego brak 

zgody na połączenie Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej w Bobolicach z Miejsko 

Gminnym Ośrodkiem Kultury w Bobolicach. Ministerstwo w swoim uzasadnieniu krótko 

wskazało, że w ocenie Ministerstwa połączenie obu instytucji może spowodować uszczerbek 

w wykonywaniu dotychczasowych zadań Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Bobolicach. Biorąc powyższe pod uwagę Burmistrz podjął decyzję o powołaniu na 

stanowisko dyrektora Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Bobolicach z dniem 4 maja 

2016 r. w trybie pozakonkursowym (po uzyskaniu pozytywnej opinii Stowarzyszenia 

Bibliotekarzy Polskich w Koszalinie) Pani Moniki Żemojtel. Powołanie - na okres 3 lat. 

(Powołanie dyrektora samorządowej instytucji kultury tj. ośrodka kultury czy biblioteki 

następuje na podstawie art. 15 i art. 16 ustawy z 25 października 1991 r. o organizowaniu 

i prowadzeniu działalności kulturalnej. Pierwszy z tych przepisów dotyczy powoływania 

przez organizatora na stanowisko dyrektora osoby przez niego wybranej tzn. bez konkursu. 

Drugi - określa zasady przeprowadzania konkursu na stanowisko dyrektora instytucji. 

Wyjaśniając dalej, jeżeli instytucja została wymieniona w Rozporządzeniu Ministra Kultury 

i Dziedzictwa Narodowego z 26 lipca 2012 r. w sprawie wykazu samorządowych instytucji 

kultury, w których wyłonienie kandydata na stanowisko dyrektora następuje w drodze 

konkursu, to konkurs na stanowisko dyrektora jest obowiązkowy. Jeżeli natomiast instytucja 

kultury, tak jak to ma miejsce w przypadku naszej biblioteki,  nie figuruje w wykazie ministra 

określonym w rozporządzeniu, jego organizator nie ma obowiązku przeprowadzania konkursu 

w celu wyłonienia osoby mającej pełnić funkcję jej dyrektora. Wówczas, rezygnując 

z konkursu, organizator tej instytucji  kultury powołuje dyrektora na czas określony od 3 do 7 

lat, po zasięgnięciu opinii związków zawodowych działających w tej instytucji kultury oraz 

stowarzyszeń zawodowych i twórczych właściwych ze względu na rodzaj działalności 

prowadzonej przez instytucję.) 

• Program 500+. 

Gmina jako druga w Powiecie Koszalińskim (po gminie Sianów) rozpoczęła  

w dniu 21.04.2016 r. wypłatę pierwszych świadczeń wychowawczych  
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w ramach programu 500+, co potwierdziło wcześniej przekazywane Państwu informacje  

o dobrym przygotowaniu naszej gminy do wypłaty tego świadczenia. Wypłaty świadczeń 

prowadzone są w sposób wskazany przez Klientów na konto  bądź do osobistego odbioru  

w kasie Bałtyckiego Banku Spółdzielczego w Bobolicach. 

W okresie 01.04.2016 do 15.04.2016 r. Miejsko - Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej 

przyjął 408 wniosków w formie papierowej i 37 w formie elektronicznej, co ogółem stanowi 

około połowę uprawnionych do w/w świadczenia w naszej gminy. Oczywiście wnioski 

można nadal składać tradycyjnie w formie papierowej w Hali Widowiskowo - Sportowej                            

oraz w MGOPS, wysłać pocztą lub przez internet korzystając z bankowości elektronicznej. 

 

• Śniadanie biznesowe. 

W tym roku śniadanie odbyło się 6 kwietnia w Sali konferencyjnej Hali Widowiskowo-

Sportowej w Bobolicach. Temat: Zarządzanie Sobą w czasie prezentowała p. Agnieszka 

Marczak, główny specjalista ds. rozwoju biznesu w Centrum Biznesu Fundacji CIP  

w Koszalinie. 

 
• Analiza gminnego systemu gospodarki odpadami za rok 2015. 

W ostatnim czasie pracowaliśmy nad analizą stanu gospodarki odpadami komunalnymi na 

terenie miasta i gminy Bobolice w 2015 roku. Wyniki analizy zaprezentowane zostały komisji 

Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. Treść analizy zamieszczona została w BIP w 

zakładce ochrona środowiska- gospodarka odpadami. Najistotniejsze informacje: 

 

1. Dochody i wydatki Gminy: 

2. Segregacja odpadów: 
- na dzień 31 grudnia 2015 roku 77,16 % mieszkańców segregowało odpady (22,84% 

- brak segregacji), 

- wzrost segregacji odpadów o 11,19 % w stosunku do dnia 1 stycznia 2015 roku, 

 
Lp. 

 
Nazwa 

 
WYDATKI wg stanu na dzień 

31.12.2015 r. [zł/rok] 

1 Odbiór odpadów i inne usługi 
dotyczące opłaty śmieciowej, 
utrzymanie PSZOK-ów: 

963.281,82 

2 Koszty administracyjne: 66.147,21 
3 WYDATKI OGÓŁEM: 1.029.429,03 

4 WPŁYWY:  990.534,71 
5 Razem  (3-4) : - 38.894,32 
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- najwięcej osób zadeklarowało segregację na terenie sołectw: Dargiń, Jatynia, Krępa, 

Nowe Łozice, Świelino i Stare Borne, 

- najmniej osób zadeklarowało segregację na terenie sołectw: Gozd, Górawino, 

Kurowo i Radwanki. 

3. Ilość odpadów: 

a) zmieszanych wzrosła o 7,11 %, 

b) szklanych wzrosła o 24,6 %, 

c) z tworzyw sztucznych wzrosła o 19,2 %. 

d) z papieru i tektury wzrosła o 9,3 %, 

e) ulegających biodegradacji wzrosła o 35,85%. 

4. Poziomy recyklingu: 

 
Lp. 

 
Rodzaj wskaźnika 

Poziom osiągnięty 
w 2015 roku [%] 

Poziom wymagany 
rozporządzeniem w 2015 

roku [%] 
1 Poziom recyklingu i przygotowania do 

ponownego użycia papieru, metali, tworzyw 
sztucznych i szkła. 

 
28,84 

 
16 

2 Poziom ograniczenia masy odpadów 
komunalnych ulegających biodegradacji 
przekazanych do składowania. 

 
9,44 

 
50 

3 Poziom recyklingu, przygotowania do ponownego 
użycia i odzysku innymi metodami innych niż 
niebezpieczne odpadów budowlanych i 
rozbiórkowych. 

 
92,42 

 
40 

 

5. Egzekucja opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

a) Zaległości dotyczące opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

koniec 2015 r. wyniosły 127.682,64 zł. 

b) W 2015 roku wystawiono 1.565 szt. upomnień. 

c) W 2015 roku wystawiono 469 szt. tytułów wykonawczych na ogólną kwotę 

105.188,30 złotych. 

 

• XX-lecie UKS Olimpia. 

1 kwietnia 2016 r. w Urzędzie odbyło się spotkanie przedstawicieli UKS Olimpia Bobolice 

 z Burmistrzem Bobolic, Inspektorem ds. promocji, turystyki, kultury fizycznej i rozwoju 

gminy oraz p.o. dyrektora ZUKiO w Bobolicach Michałem Pańczyszynem. Tematem 

spotkania było min. podpisanie umowy partnerskiej o współpracy i plany Klubu na 

Jubileuszowy 2016 rok. Wszystkie działania UKS podejmowane w tym roku będą 

realizowane w ramach: Jubileuszu XX-lecia UKS Olimpia Bobolice, nad którym Burmistrz 

Bobolic objęła Honorowy patronat.  
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• Spotkanie Przedstawicieli Środowiskowych Domów Samopomocy  

i Powiatowych Ośrodków Wsparcia w Bobolicach. 

W dniu 12 kwietnia w Bobolicach odbyło się spotkanie Przedstawicieli Środowiskowych 

Domów Samopomocy i Powiatowych Ośrodków Wsparcia z Województwa 

Zachodniopomorskiego. Inicjatorem i pomysłodawcą zorganizowania tegorocznego spotkania 

w Bobolicach był Dyrektor Wydziału Spraw Społecznych Zachodniopomorskiego Urzędu 

Wojewódzkiego Pan Piotr Domagalski. Podczas spotkania omówione zostały bieżące sprawy 

związane z funkcjonowaniem środowiskowych domów samopomocy i powiatowych 

ośrodków wsparcia, w tym m.in.: wyniki kontroli, prowadzenie dokumentacji, wytyczne  

i wojewódzkie procedury w zakresie funkcjonowania ŚDS-ów. Przedstawione zostały także 

wyniki realizacji Programu „Oparcie społeczne dla osób z zaburzeniami psychicznymi” – 

Edycja 2015 r. oraz uwagi dotyczące tegorocznego konkursu w ramach tego programu. 

Bardzo dziękuję pracownikom Środowiskowego Domu Samopomocy „Odnowa”  

w Bobolicach, pracownikom CESiR-u, że zadbali o każdy szczegół, by spotkanie przebiegło 

bez zakłóceń i we właściwej atmosferze.   

 

• Zadania realizowane obecnie na drogach gminnych. 

a. Trwają prace związane z remontem chodnika w ul. Świerczewskiego  

w Bobolicach. Ukończony został remont całej lewej strony chodnika  

i rozpoczęte zostały prace po prawej stronie ulicy przy placu zabawa. 

b. W zakresie dróg wykonano prace wałem wibracyjnym na drogach gminnych  

o nawierzchni brukowej w m. Nowe Łozice, Łozice Cegielnia i Stare Łozice. 

c. W ramach współpracy z Zachodniopomorskim Zarządem Dróg Wojewódzkich  

w Koszalinie realizowany jest drugi etap budowy chodnika  

w m. Drzewiany. W 2015 r. w ramach tej współpracy wybudowany został chodnik na odcinku 

ponad 200 m. W tym roku planowana jest budowa chodnika na odcinku ok. 300 m. Obecnie 

jesteśmy na etapie przeprowadzenia podziałów nieruchomości niezbędnych do 

zaprojektowania i wybudowania chodnika. Planowane zakończenie prac podziałowych  

i projektowych to czerwiec tego roku. Duże znaczenia w całym procesie inwestycyjnym ma  

postawa mieszkańców wsi Drzewiany, którzy bezinteresownie zgodzili się na nieodpłatne 

przekazanie na rzecz Gminy części gruntów, na których ma powstać chodnik. Bez takiej 

zgody mieszkańców realizacja II etap budowy tego chodnika byłaby niemożliwa. 
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• Przetargi. 

1. Świadczenie usług urbanistycznych na rzecz Gminy Bobolice. 

Zamówienie poniżej 30 tys. euro. Postępowanie zostało ogłoszone na stronie internetowej 

Gminy Bobolice w dniu 04.03.2016 r. Termin składania ofert wyznaczono na dzień 

17.03.2016 r. Wpłynęła 1 oferta firmy: Pracownia architektury Ewa Jańczak, ul. Marszałka  

J. Piłsudskiego 3/1 B, 75-500 Koszalin. (Ceny jednostkowe: za projekt decyzji o warunkach 

zabudowy - 280,00 zł brutto, za projekt decyzji o ustaleniu lokalizacji celu publicznego - 

180,00 zł brutto.) Podpisano umowę z wykonawcą z terminem obowiązywania do 31.12.2016 

r. 

 

2. Dostawa paliw w systemie bezgotówkowym na potrzeby Gminy Bobolice. 

I przetarg nieograniczony na „Dostawę paliw w systemie bezgotówkowym na potrzeby 

Gminy Bobolice” został ogłoszony w dniu 06.04.2016 r. Termin składania ofert do 

14.04.2016 r. W wyznaczonym terminie nie wpłynęła żadna oferta i postępowanie zostało 

unieważnione. 

II przetarg nieograniczony został ogłoszony w dniu 14.04.2016 r. Termin składania ofert do 

25.04.2016 r. Wpłynęła jedna oferta, tj.: Polski Koncern Naftowy ORLEN Spółka 

Akcyjna, ul. Chemików 7, 09 – 411 Płock – cena 128.656,48 zł brutto. Zamawiający 

zamierza przeznaczyć na realizację zamówienia kwotę 145.356,00 zł brutto. Procedura  

w toku. 

 

3. Budowa Domu Późnej Starości z zagospodarowaniem terenu  

w formule partnerstwa publiczno - prawnego na terenie Gminy Bobolice. 

Postępowanie to jako drugie zostało ogłoszone w dniu 17.11.2014 r. w trybie koncesji na 

roboty budowlane. Wpłynął jeden wniosek firmy - Warbud PPP2 Sp. z o.o., ul. 

Domaniewska 32, 02 – 672 Warszawa, który został przez Gminę przyjęty. Rozpoczęły się 

spotkania negocjacyjne (24. 03. 2015 r .). 

W dniu 25.04.2016 r. wpłynęło do Gminy pismo od firmy Warbud PPP 2 

(z dnia 20.04.2016 r.) o rezygnacji z uczestnictwa w prowadzonym postępowaniu. Firma 

swoją decyzję argumentowała występującymi barierami prawnymi oraz rentownością tego 

przedsięwzięcia (gmina gwarantuje wykorzystanie min.50 miejsc). 

Zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o koncesji na roboty budowlane lub usługi (Dz. U. z 2009 r., 

Nr 19, poz. 101 ze zm.) oraz ogłoszeniem o koncesji na roboty budowlane nr 2014/S 222-

391799 (sekcja VI.2 pkt 14) Gmina odwołuje postępowanie w przypadku kiedy wszyscy 

Kandydaci, których wnioski zostały przyjęte zrezygnują z udziału w postępowaniu. ponieważ 
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taka sytuacja miała miejsce, z dniem wczorajszym (26.04.2016 r.) postępowanie pn. 

„Budowa Domu Późnej Starości z zagospodarowaniem terenu w formule partnerstwa 

publiczno-prywatnego na terenie Gminy Bobolice” zostało odwołane. 

 
• Zachodniopomorska Karta Rodziny i Zachodniopomorska Karta Seniora. 

Jesteśmy w trakcie uzgadniania dokumentów i jako gmina planujemy w maju b.r. (11.V.2016 

r.) podpisanie stosownego porozumienia z Zarządem Województwa Zachodniopomorskiego, 

na mocy którego przystąpimy do realizacji  Programu Zachodniopomorska Karta Rodziny 

 i Zachodniopomorska Karta Seniora w ramach Wojewódzkiego Programu Wspierania 

Rodziny i Systemu Pieczy Zastępczej „Region dla Rodziny” na lata 2014-2020.  

Wsparciem Zachodniopomorskiej Karty Rodziny objęte są rodziny  

z minimum dwojgiem dzieci, z terenu województwa zachodniopomorskiego.  

O wydanie Zachodniopomorskiej Karty Rodziny będą mogli ubiegać się m.in.: 

- małżonkowie prowadzący wspólne gospodarstwo domowe z minimum dwojgiem dzieci 

oraz dzieci (do 18 roku życia lub 26 roku życia w przypadku kontynuowania nauki, 

dożywotnio w przypadku dzieci legitymujących się orzeczeniem o stopniu 

niepełnosprawności).  

Wsparciem Zachodniopomorskiej Karty Seniora objęte są osoby starsze zamieszkałe na 

terenie województwa zachodniopomorskiego. O Zachodniopomorską Kartę Seniora mogą 

ubiegać się osoby, które ukończyły 60 lat. 

Karty wydawane są bezpłatnie i umożliwiają korzystanie, na preferencyjnych warunkach,  

z katalogu ofert: kultury, edukacji, rekreacji, transportu i innych usług oferowanych przez 

partnerów Programu. Realizacja zadania zostanie powierzona Miejsko – Gminnemu 

Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Bobolicach. Więcej szczegółów przedstawimy Państwu po 

podpisaniu stosownego porozumienia. Planowana data podpisania - 11 maja 2016 r.(stronie: 

www.rodzina.wzp.pl) 

 
• Partnerstwo lokalne „Bobolice bez barier”. 

W dniu 12 kwietnia 2016 r. w Urzędzie Miejskim w Bobolicach odbyło się Zgromadzenie 

partnerów Partnerstwa lokalnego „Bobolice bez barier”, połączonego z dwóch dotychczas 

działających Partnerstw (zgodnie z wolą Zgromadzenia Partnerstwa lokalnego „Bobolice bez 

barier” i Partnerstwa lokalnego „Bezpieczna rodzina – bezpieczny dom” wyrażoną w dniu 22 

lutego 2016 r.). Cele obu Partnerstw „Bobolice bez barier” i „Bezpieczna rodzina – 

bezpieczny dom” były bardzo podobne: podejmowanie działań mających na celu aktywizację 

społeczeństwa oraz zwiększenie efektywności działań instytucji systemu pomocy społecznej, 
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instytucji oraz organizacji prowadzących działalność skierowaną na rzecz rodziny z terenu 

Gminy Bobolice.  Do partnerstwa przystąpiło 39 instytucji / stron z terenu powiatu 

koszalińskiego. Na spotkaniu zostały podpisane umowy partnerskie  

o współpracy. Został również wybrany Zarząd Partnerstwa na czteroletnia kadencję. W skład 

Zarządu wchodzą przedstawiciele: Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Bobolicach, Stowarzyszenia Wspierania Inicjatyw Społecznych w Bobolicach, Zakładu 

Usług Komunalnych i Oświatowych w Bobolicach, Urzędu Miejskiego w Bobolicach, Rady 

Miejskiej w Bobolicach, placówek oświatowych z gminy Bobolice, Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Kultury w Bobolicach, Środowiskowego Domu Samopomocy „Odnowa”  

w Bobolicach, jako przedstawiciel osób niepełnosprawnych z terenu Gminy Bobolice. 

 

* Komunikaty. 

a. Akcja Czysty Aniołek.  

Pracownicy Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobolicach już po raz 

kolejny włączają się w ogólnopolską akcję „Czysty Aniołek”  organizowaną przez 

STOWARZYSZENIE PIĘKNE ANIOŁY, która trwać będzie do 10 czerwca 2016 r. Zgodnie 

z założeniami tej akcji zbierane będą środki czystości oraz artykuły higieniczne dla 

najuboższych dzieci z terenu naszej gminy. Zbieramy przede wszystkim mydła, szampony, 

ręczniki, pasty i szczoteczki do zębów, itp. Zbiórka zorganizowana będzie m.in. w ośrodku, 

instytucjach, urzędach oraz w miejscach pracy. Szczegółowe informacje  

w Miejsko – Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Bobolicach.  

b. Wygrajmy siłownię zewnętrzną z Nestle. 

Gmina Bobolice zakwalifikowała się do drugiego etapu konkursu  pn. "Nestle porusza 

Polskę", w ramach którego w każdym województwie powstanie jedna siłownia zewnętrzna. 

Nasza zgłoszona lokalizacja to Park przy Stadionie Miejskim w Bobolicach ul. Mickiewicza. 

Głosujemy internetowo, codziennie jeden raz, począwszy od 11 kwietnia do 6 lipca br. 

poprzez stronę www.nestleporusza.pl. Więcej informacji na stronie www.bobolice.pl. 

Zachęcamy do głosowania. 

Na zakończenie chciałaby w imieniu Pani Burmistrz przekazać Radnym oraz Sołtysom nową 

publikację Muzeum Regionalnego w Bobolicach, pt. "Wójtowie i burmistrzowie Bobolic w 

latach 1945 - 2014", dotyczącą powojennej historii Bobolickiej administracji przygotowaną 

przez zespół redakcyjny w składzie Bronisław Malinowski i Sylwester Rybka. Nie wątpię, że 

będzie to ciekawa lektura, która już spowodowała, że pewne fakty historyczne zaczynają się 
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odkrywać o czym będą mogli się Państwo przekonać w BWS-ie redagowanym na koniec 

czerwca br. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie roczne z prac zespołu do spraw przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie za 2015 rok oraz realizacja zapisów ustawy  

o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie.  

 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Kierownik Jolanta Stępień. Sprawozdanie stanowi załącznik 

do protokołu.  

 

 

 

Ad. 5. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2015 rok.  

 

Ocenę przedstawiła Pani Jolanta Stępień Kierownik Miejsko – gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Bobolicach. Dokument stanowi załącznik do protokołu.  

Pani Helena Bubień sołtys sołectwa Chociwle powiedziała, że z Oceny wynika, że 40% osób 

korzystających z pomocy społecznej to osoby niepełnosprawne, a w roku 2014 było ponad 

13% - zapytała skąd taka duża różnica, co może być powodem ? 

Pani Jolanta Stępień powiedziała, że w ostatnim okresie zgłosiło się bardzo dużo osób, które 

chorują onkologicznie i to jest główny problem.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Golas ogłosił 5-cio minutową przerwę.  

 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

Projekty uchwał przedstawił przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golas.  

 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok 

 
Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Zdzisław Strzelczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów             

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 



 11 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”,  
 

2) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Bobolice na lata 2016-

2030.   

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.   

 

Pan Zdzisław Strzelczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”  

 

3) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Bobolice.   

    

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Pan Marcin Pachołek kierownik referatu.   

Działka gruntu nr 11/3 położona jest w miejscowości Opatówek w obrębie 

ewidencyjnym Ostrówek, gmina Bobolice. Z wnioskiem o wydzierżawienie części 

przedmiotowej nieruchomości wystąpił rolnik z terenu gminy Bobolice, który w związku  

z planowanym rozwojem prowadzonej produkcji bydła mięsnego, zmuszony jest do 

powiększenia posiadanej bazy paszowej. Wnioskowana o wydzierżawienie część działki nr 

11/3 jest od wielu lat nieużytkowana i niezagospodarowana, stąd też w celu umożliwienia 

wnioskodawcy  zrekompensowania nakładów poniesionych na przywrócenie gruntu do 

użytkowania rolniczego, umowę dzierżawy planuje się zawrzeć na czas nieoznaczony. 

Zgodnie z art. 37 ust. 4 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce 

nieruchomościami zawarcie umów dzierżawy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na 

czas nieoznaczony następuje w drodze przetargu, przy czym rada może wyrazić zgodę na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia takich umów. 

Mając na uwadze powyższe podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie uznać należy 

za uzasadnione. 

 

Pan Zdzisław Strzelczak Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”,  

 

4) zmieniająca Uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Bobolice na rok 2016.      

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Jolanta Stępień Kierownik Miejsko – 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobolicach.  

Na realizację projektu „Wakacje bez uzależnień” zaplanowano środki w wysokości 18.000 zł. 

Celem Projektu jest przeprowadzenie działań profilaktycznych na terenach wiejskich wraz                              

z doposażeniem istniejących placów zabaw. Dokonuje się zwiększenia o kwotę 10.637,50 zł. 

ze środków własnych Urzędu.  Wartość projektu po zmianach stanowi kwotę 28.637,50 zł.  

Uznano za zasadne wprowadzenie propozycji zmian w zakresie zadań  i preliminarza 

wydatków GPPiRPA. 

Zgodnie z programem na rok 2016 kwota przeznaczona na realizację zadań wynosiła 

185.500,00 zł, po zmianie wynosić będzie  196.137,50 zł. 

 

Pani Justyna Terlecka Przewodnicząca ds. Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezrobocia  

i Porządku Publicznego przedstawiła opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”,  

  

 

Ad. 7. Trybuna sołecka 

W trybunie głos zabrali: 

1. Hanna Obławska sołtys sołectwa Drzewiany – powiedziała, że Stowarzyszenie 

Powiatowe Forum Sołtysów planuje wyjazd do Lichenia w pierwszą niedzielę lipca. 

Osoby chętne poprosiła o zgłaszanie się w celu szczegółowych informacji. Następnie 

Pani H. Obławska poinformowała, że walne zgromadzenie członków planowane jest 

na koniec czerwca 2016 roku. Na zakończenie poprosiła o wpłaty składek przez 

członków.  

 

2. Helena Bubień sołtys sołectwa Chociwle – poinformowała o realizowanych 

projektach z budżetu obywatelskiego przez sołectwo Chociwle. Mały projekt został 

zgłoszony do konkursu, gdzie wstępnie został zakwalifikowany. Pani sołtys zwróciła 
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się z prośbą o głosowanie na ww projekt. Wszelkie informacje dostępne są na stronie 

Gminy Bobolice.   

 

 

Ad. 8.Trybuna obywatelska 

Głos w trybunie głos zabrali: 

      Pani Jolanta Stępień Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Bobolicach – poinformowała o wypłatach 500+, 21.04.2016r. dokonano pierwszych 

wypłat, 29.04.2016r. nastąpi kolejna wypłata środków. Jeżeli chodzi o wypłatę do 21.04 

to przyjęto 480 wniosków w formie papierowej i 36 wniosków w formie elektronicznej. 

Łączna liczba uprawnionych dzieci 676, a wypłacona kwota w dniu 21.04 to 337 916,70. 

Największą pomoc z naszej Gminy otrzymały dwie rodziny jest to kwota 4 tys. zł na 8 

dzieci. Budżet 500+ na 2016 rok wynosi 4 392 919 zł. Kolejna sprawa, o której 

powiedziała Pani Kierownik dotyczy włączenia MGOPS do Akcji Czysty Aniołek 

poprzez zbieranie środków czystości dla najuboższych dzieci, która trwa do 10 czerwca 

2016r. Jest to Akcja ogólnopolska. MGOPS wystąpił z prośba do instytucji, stowarzyszeń, 

Rady Miejskiej z prośbą o włączenie się do Akcji. Zbierane są artykuły higieniczne, 

środki czystości dla dzieci z terenu naszej Gminy. Pani Kierownik zwróciła się z prośbą  

 o zorganizowanie wśród swoich instytucji, znajomych tejże zbiórki. Osobą koordynującą 

jest Pani Halina Michalak. Patronat honorowy objął rzecznik Praw Dziecka Marek 

Michalak. Plakat informacyjny stanowi załącznik do protokołu. Kolejna informacja 

dotyczyła wydawania jabłek dla mieszkańców Gminy Bobolice. Szczegółowe informacje 

stanowią załącznik do protokołu. Następnie Pani Kierownik poinformowała o możliwości 

skorzystania ze szkoleń na stanowisko opiekun osób starszych, pomoc kuchenna, barman 

i masażysta. Spotkanie w tym celu odbędzie się 29.04.2016r. godz. 11.00 w sali Miejsko – 

Gminnego Ośrodka Kultury w Bobolicach. Projekt dotyczy osób młodych w wieku 15-29 

roku życia. Informacje są załącznikiem do protokołu. 

      Pani  Kierownik poinformowała, że przedstawiciel programu, redaktor „Nasz nowy dom” 

zwrócił się osobiście do MGOPS z prośbą o wytypowanie rodziny terenu Gminy Bobolice 

do udziału w Programie. Pani Kierownik przedstawiła kryteria dotyczące zgłoszenia do 

Programu. Osoby zainteresowane mogą zgłaszać się do MGOPS lub Gminy w terminie do 

4 maja 2016 roku.  

      Radny Mariusz Walaszczyk zabrał glos odnośnie Akcji Czysty Aniołek, mówiąc, że nie 

wyobraża sobie by przeprowadzić Akcję i zbierać środki czystości dla biednych dzieci po 

tym jak ludzie otrzymali 500+. Na chwilę obecną przeprowadzając jakąkolwiek zbiórkę 
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dla stowarzyszeń ludzie niechętnie włączają się w takie akcje. Takie jest zdanie Pana 

radnego.  

 Pani Kierownik powiedziała, że jest to tylko dobra wola mieszkańców. jeżeli mieszkańcy 

będą mieli życzenie podzielić się z kimś tymi artykułami to mogą tego dokonać.  

  

 Pan Ireneusz Bednarczyk Prezes Zarządu Oddziału Miejsko – Gminnego  ZOSP RP  

w Bobolicach – zaprosił radnych i sołtysów na dzień 3 maja 2016 roku na majówkę 

strażacką do Drzewian – zaprasza OSP Drzewiany i sołectwo Drzewiany   

 

Ad. 9. Zapytania, interpelacje i postulaty radnych.   

W tym punkcie głos zabrali: 

 

1. Radna Zofia Kęcel – podziękowała za załatanie dziur na ul. Spółdzielczej i ul. Tylnej. 

Następnie pani radna zgłosiła problem dotyczący odpadów podrzucanych przy altanach 

śmietnikowych zlokalizowanych na ul. Reymonta w Bobolicach. Śmietnik przy ul. 

Reymonta stał się śmietnikiem miejskim, wyrzucane są wielkogabarytowe śmieci np. 

kanapy, tapczany, kotły, urządzenia sanitarne.   

Odpowiedzi udzieliła Pani Wiceburmistrz Grażyna Wiater mówiąc, że jedną  

z możliwości rozwiązania problemu test to, że w ramach opłat śmieciowych można 

wygospodarować środki na zakup kamery do monitoringu tego miejsca. Kolejną 

możliwością jest działanie straży miejskiej. Temat będzie monitorowany i pod stałą 

kontrolą.  

2. Radna Bożena Aksiutin – podziękowała za deklarację Pani Wiceburmistrz przy 

rozwiązaniu problemu dotyczącego odpadów podrzucanych przy ul. Reymonta. 

Następnie pani radna zgłosiła wniosek dotyczący szczurów w bloku przy ul. Matejki 5. 

Problem został zgłoszony przez panią radną do RWiK. Problemem jest również to, że 

szczury mają bardzo dużo nor w ziemi – prośba o zainteresowanie się, czy deratyzacja 

osiedlowa byłaby możliwa do przeprowadzenia.  

3. Radny Patryk Dzienisiewicz – zapytał o działkę gminną, znajdującą się za PSZOK-

iem w stronę Gozdu po lewej stronie, działka ta została wydzierżawiona – w jakim 

trybie została wydzierżawiona, na jaki okres, jaka forma i wielkość planowanej 

działalności która ma powstać ? Pan radny stwierdził, że działalność tam ma być pod 

kątem fermy norek, gdzie słychać już sprzeciw mieszkańców.    

Odpowiedzi udzieliła Pani Wiceburmistrz mówiąc, że odpowiedź zostanie udzielona na 

piśmie.  
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4. Radna Justyna Terlecka – zapytał odnośnie drogi Bobolice – Ujazd, powiat postawił 

znak informujący o wybojach – co to oznacza, że droga będzie remontowana, czy 

pozostanie bez zmian. Ubytki w drodze są coraz większe, są wyboje, pobocze w bardzo 

fatalnym stanie.    

Pani Wiceburmistrz powiedziała, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.  

5. Radna Bożena Aksiutin – zgłosiła problem podchodzących coraz bliżej miasta 

zwierząt leśnych (sarny) do ogródków działkowych przy ul. Ratuszowej. Zwierzęta 

zjadają warzywa. Pani radna zapytała czy w takiej sytuacji koła łowieckie mogłyby 

zainterweniować ? 

6. Radny Zbigniew Oleksiak – zgłosił, że na ul. Kolejowej w Bobolicach są jeszcze 

liście z poprzedniego roku z kasztana, nie ma kto tego posprzątać. Kolejna sprawa to 

ul. Kochanowskiego, tereny inwestycyjne wzdłuż ul. Słowackiego – powstało dzikie 

wysypisko śmieci.   

Dyrektor ZUKiO zadeklarował sprawdzanie czystości miasta, czekamy na 

pracowników z Zakładu Karnego z początkiem maja.  

7. Radny Zdzisław Kurta – studzienka na ul. Fabrycznej była naprawiana, ale na chwilę 

obecną zaniżona została ponownie – prośba o przekazania zarządcy drogi.  

 

Ad. 10. Zakończenie obrad.  

Pan Marek Golas Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

 

Protokołowała: Ewelina Szymańska 


